
 

Sammanställning av önskemål framförda av medlemmar 
under Öppet Möte med Göteborg Galoppsällskap. 
 

Punkter skall utgöra grund för ett utvecklingsdokument för 
Göteborg Galopp år 2017-2022, att presenteras för Svensk 
Galopp. 
 

Söndagen den 1:a maj 2016 på Göteborg Galopp. Antal deltagare: ca 30st. 
 

Önskemål framförda under mötet 
 
 GGS skall ha mer inflytande över banans drift. 

 Låta uppföra en stallbacke med permanenta stallar. 

 Bygga fler gästboxar för att ersätta de tillfälliga som monteras upp varje år. 

 Läktare med tak – ett måste för framtiden! 

 Nya/renoverade byggnader på området: sexkantsbodarna, toaletterna, m.m.  

 Nytt måldomartorn då det nyvarande håller på att rasa. 

 Bättre parkering för hästtransporter. 

 Ytnyttja den redan asfalterade, men uthyrda, ytan under tävlingsdagarna. 

 Hindergård på innerplan (övningshäckar).  

 Etablera samarbete med Göteborgs Hästsportklubb (GHSK) för på deras bekostnad 

uppföra av fälttävlansbanan på innerplan.  

 Fler kameror utmed banan. 

 Fortsatt aktivt arbete kring marknadsföringen. 

 Stort behov av övningsstartboxar. 

 Stort behov av bevattning. Bygga ny damm/vattenreservoar. 

 Färdigställa rakbanan. Detta skulle generera möjlighet till fler löpdistanser. 

 Göteborg Galopp måste få minst en klassisk löpning; St Leger, Oaks, eller snarlik. 

 Göteborgs Stora Pris skall återföras till säsongens sista tävlingsdag i september. 


